
 
 
 
 
 
 
 
 

  

REFERAT 
fra styremøte 

torsdag, den 31. oktober 2024  

på Gammelbakeriet 

Til stede:  Lise Kildal 
Bjarne Flaat 
Willy Kildal   
Signhild Mentzoni 

    og Dagfinn Kolberg (Årbok-redaktør) 

 

Sak 47/24 Referatsaker 

Kort gjennomgang av referatsaker.  

1) Vedr. steinen fra Mesøy: Lise har sendt den inn til Geo-instituttet, Trondheim og gitt de 
flere opplysninger som de etterspurte. Hun har også vært i kontakt med Paul Engseth.  

2) Regnskapsfører Tore Larsen har forelagt Lise et faktureringsprogram – CONTA. 
Medlemmer og kunder må først legges inn før programmet kan tas i bruk. 

Sak 48/24 Evaluering av jubileumsmarkeringen «Meløy i 140» 

Gjennomføringen av arrangementene på Ørnes 10/8 og på Meløya 11/8 gikk bra i godt 
vær. Utgifter: Annonser i Kulingen og Avisa Nordland, buss på Meløya, T-skjorter 
m/trykk mm. Meløy historielag sitter da igjen med en utgift på kr.17 297,38.  

Leder Lise skal ha et evalueringsmøte med repr. for Meløy grendelag, Marianne Hegge 
Skogsholm og Ellinor Ann Skaret. 

Sak 50/24  Evaluering arrangement med Oddgeir Bruaset 15. oktober 

Vellykket arrangement med stort oppmøte på Kulturfabrikken, Spildervika. Nordre 
Meløy Sanitetsforening solgte kaker og kaffe og beholdt inntektene, de fikk i tillegg 
tilskudd på kr. 2.000,- fra Meløy historielag.  

Reiseutgiftene til Bruaset ble delt mellom Hamarøy og Sørfold historielag. To fra 
styret hentet og brakte Bruaset fra/til Bodø. Totale utgifter kr. 17 506,00. 

 

 



Sak 51/24  Ny redaktør  

Dagfinn Kolberg ønsker å gå av som redaktør. Vi har fått ja fra Ingunn Annie Dahle 
som ny redaktør med tiltredelse 01.01.2025. Dagfinn har heldigvis sagt seg villig til å 
være med i overgangen sammen med Ingunn. Styret drøftet honorar, det som er 
skattefritt osv. Bjarne Flaat tar ansvaret for koordineringen vedr. utvandringsartiklene 
til neste årbok. 

Sak 52/24  Sammensetning av styret  

Sammensetningen av styret tas opp på styremøte i 2025 før årsmøtet avvikles. Blir 
årsmøtesak i 2025. 

Sak 53/24  Eventuelt  

Leder har fått forespørsel fra redaktør i Nærkanalen, Stein Eirik Hansen, med ønske 
om opplesing fra årbøker under sending på fredagskveldene.  

Enighet i styret om at Nærkanalen kan få låne/få årbøker, men selv må sørge for 
oppleser. Det finns sikkert mange flinke opplesere. Styrets medlemmer kan ikke påta 
seg denne oppgaven. 

Signhild Mentzoni 

referent 


